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Št.: 00703-1/2011-2 

Bukovica, 10. 02. 2011 

 

Z A P I S N I K 

 
4. redne seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, 

ki je bila v četrtek,  10. februarja 2011, ob 17. uri v dvorani Zorana Mušiča 
v kulturnem domu v Bukovici. 

 
Sejo je sklical in vodil ţupan Občine Renče-Vogrsko, Aleš Bucik. Začela se je ob 17. uri. 
 
Na sejo so bili vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 
 
Na seji so prisotni: 

1. člani občinskega sveta in ţupan: 
Aleš Bucik, Radovan Rusjan, Katjuša Ţigon, Marjo Rutar, Silvester Vončina, Vanda 
Oţbot, Karmen Furlan, Alenka Gregorič, Katarina Valič, Borut Kerševan, Aldo Mozetič, 
Viktor Trojer, Stanko Šemrl, Rajko Lasič in Nedeljko Gregorič. 
 
Opravičeno odsoten je Dragan Zorn. 
 

2. Občinska uprava in mediji. 
 

Ţupan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 
 
Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 16. 12. 2010. 
 
Ţupan odpre razpravo na zapisnik 3. redne seje, ki je bila 16. 12. 2010.  
 
Borut Kerševan ima pripombo na zapisnik in sicer na svojo izjavo, ki je zapisana na 5. strani v 
4.b točki.  
Ţupan predlaga, da se posluša magnetogram še enkrat in se v zapisnik napiše dobeseden 
prepis magnetograma.  
 
Stanko Šemrl pojasni svojo izjavo v 4.b točki zapisnika. Da ne bi prišlo do pomote ali 
napačnega razlaganja omenjene izjave pove, da mu je ţal le, da Vanda Oţbot ni bila 
imenovana v nobeno komisijo oziroma odbor. Ni mu pa ţal tega, da je Marjo Rutar imenovan v 
to komisijo. Tega se veseli in je prepričan, da bodo zelo dobro sodelovali. Pove, da v zapisniku 
ni potrebno te izjave popravljati, ţelel jo je le dopolniti oziroma pojasniti, da ne bi prišlo po 
pomoti do napačnega tolmačenja.  
 
Vanda Oţbot opozori na napako v 4.e točki. V sklepu o imenovanju v Uredniški odbor pa ni 
imenovanih članov, ki so v tem odboru.  
Ţupan povzame, da se v 4. vrstici 4.e točke zapiše Odbor za druţbene dejavnosti namesto 
Odbor za okolje in prostor. Pri Uredniškem odboru v 4.g točki pa se dopiše poimensko vse 
člane, ki ga sestavljajo.  
 



 

 Stran 2 od 7  

Ţupan da popravljen zapisnik na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 13 
PROTI 1 
Zapisnik 3. redne seje je potrjen. 
 
 
Ad. 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda: 
 
Ţupan odpre razpravo na predlagan dnevni red. 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Poročilo ţupana, odgovori na pobude in vprašanja in pregled sklepov prejšnje seje, 
3. Vprašanja in pobude svetnikov,  
4. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

Sklep o imenovanju Nadzornega odbora  
5. Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2011 – 1. obravnava  
6. Odlok o spremembi Odloka o omejitvah izgradnje in rekonstrukcije objektov namenjenih 

prenosu in distribuciji električne energije – 1. obravnava  
7. Obvezna razlaga prvega odstavka 4. člena Odloka o splošnih prostorskih ureditvenih 

pogojih za posege v prostor v Občini Nova Gorica za območje Občine Renče-Vogrsko  
 
Ţupan odpre razpravo 
Razprave ni bilo. 
 
Ţupan da predlog dnevnega reda na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 14 
PROTI 0 
Predlagan dnevni red je sprejet. 
 
 
Ad. 2) Poročilo župana, odgovori na pobude in vprašanja in pregled sklepov prejšnje 
seje. 
 
Ţupan poda poročilo o: 
 dogodkih iz področja druţbenih dejavnostih, ki so se odvijala v sklopu novega leta v 

občini. 
 Sestavi proračuna za leto 2011,  
 Javnih okroglih mizah na temo priprave OPN-ja, ki so potekale v vseh treh krajevnih 

skupnostih. 
 
Nataša Gorkič Barle pove, da je na prejšnji seji imela Vanda Oţbot pripombo na zapisnik, da se 
je zapisnik popravil v skladu z magnetogramskim zapisom in je objavljen na spletni strani 
Občine Renče-Vogrsko.  
 
V nadaljevanju poda poročilo o sklepih, ki jih je Občinski svet sprejel na prejšnji seji: 

 Sklep o podaljšanju mandatov v organih javnih zavodov, javnih podjetij in skladov. 
 Sklep o imenovanju Statutarno pravne komisije. 
 Sklep o imenovanju Odbora za gospodarstvo in proračun. 
 Sklep o imenovanju Odbora za okolje in prostor. 
 Sklep o imenovanju Odbora za družbene dejavnosti. 
 Sklep o imenovanju Uredniškega odbora. 
 Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča. 



 

 Stran 3 od 7  

Vsi sklepi so bili objavljeni v Uradnih objavah št. 13/2010 z dne  24. 12. 2010.  
 

 
Ad. 3) Vprašanja in pobude svetnikov. 
 
 
Katjuša Ţigon postavlja javno vprašanje, kdaj bo dogovor, ki ga je podpisal ţupan s 
predsednikom Območnega odbora Socialnih demokratov Nova Gorica, izpolnjen. O dogovoru 
pove, da je Občinska organizacija SD Renče-Vogrsko podprla kandidaturo gospoda Bucik 
Aleša za ţupana v Občini Renče-Vogrsko za volilno obdobje 2010 – 2014. Iz dogovora izhaja, 
da bo v primeru izvolitve, kandidatu SD v občinskemu svetu pripadlo mesto 
podţupana/podţupanje oziroma ostale funkcije, ki se razdelijo glede na volilne rezultate. Sedaj 
pa pričakujejo, da bo ta predvolilni dogovor izpolnjen. 
Ţupan pove, da ga je pred volitvami podprla večina političnih strank in so sprejeli dogovore, da 
bodo spoštovali volilne rezultate. Sam je volilne rezultate, ki so bili doseţeni na volitvah, 
spoštoval. Na volitvah je največ glasov dobilo Zdruţenje SKUPAJ in glede na to, je bil 
podţupan imenovan iz te liste. Po Statutu ima Občina Renče-Vogrsko moţnost imenovati dva 
podţupana. V kolikor bo občinski svet v proračunu namenil sredstva za plačilo dveh 
podţupanov, bo drugo mesto ponujeno predstavniku stranke SD.  
 
Nedeljko Gregorič meni, da glede na krizno situacijo in ob upoštevanju dejstev, da občina 
funkcionira ţe drugi mandat, dveh podţupanov v tem trenutku ne potrebujemo.  
 
Vanda Oţbot zahteva, da od naslednje seje dobiva gradivo za občinski svet po pošti, ker si 
sama ne bo tiskala toliko materiala.   
 
 
Ad. 4) Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Sklep o imenovanju Nadzornega 
odbora  
 
Ţupan preide na točko Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Sklep o imenovanju 
Nadzornega odbora (v nadaljevanju NO) in da besedo Silvestru Vončini. 
 
Silvester Vončina, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
Občinskemu svetu prebere sklep, ki so ga na seji komisije sprejeli in predlaga, da se sprejme 
vse predlagane kandidate za NO. Ti so: Gregor Kobal, Vlasta Hönn, Ljudmila Peršič, Negovan 
Martinuč in Nela Pregelj.  
 
Ţupan odpre razpravo in da besedo Vandi Oţbot. 
 
Vanda Oţbot pravi, da je Nela Pregelj zakonita zastopnica Kotalkarskega kluba Renče in kot 
proračunska porabnica, po zakonu ne more biti članica NO. 
Silvester Vončina ji odgovori, da Nela Pregelj lahko kandidira za članico NO. Kasneje je pa 
njena odločitev ali se bo odločila, da Kotalkarski klub Renče ne bo kandidiral na razpisih 
oziroma ali bo odstopila iz mesta predsednice le tega. 
 
Ţupan da na glasovanje Sklep da se v Nadzorni odbor Občine Renče-Vogrsko, imenuje člane 
Gregorja Kobala, Vlasto Hönn, Ljudmilo Peršič, Negovana Martinuča in Nelo Pregelj. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 11 
PROTI 2 
Sklep o imenovanju članov Gregorja Kobala, Vlaste Hönn, Ljudmile Peršič, Negovana 
Martinuča in Nele Pregelj v Nadzorni odbor Občine Renče-Vogrsko  je sprejet. 
 
 
Ad. 5) Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2011 – 1. obravnava  



 

 Stran 4 od 7  

 
 
Ţupan na kratko obrazloţi sestavo predloga proračuna za leto 2011.  
 
Beti Čufer obrazloţi odhodke po področjih in pove zakaj so se določeni odhodki z leti dvigovali 
oziroma se spreminjali. Pove kako se je zneske odhodkov predvidelo in poudari tiste, ki so 
vezani na sredstva EU.  
 
Ţupan pove, da je v gradivu tudi Načrt razvojnih programov 2011 – 2014 in ga obrazloţi. 
 
Marjo Rutar, namestnik predsednika Odbora za gospodarstvo in proračun, pove, da so na 
odboru za gospodarstvo in proračun pregledali celoten proračun. Občinski upravi so sicer dali 
določene predloge in nasvete. Menijo pa, da je Predlog proračuna za leto 2011 dobro sestavljen 
in da lahko gre v 2. branje.  
 
Rajko Lasič, predsednik Odbora za okolje in prostor, pove, da se je tudi Odbor za okolje in 
prostor  nekajkrat sestal in opravil ogled po občini. Po pregledu dejanskega stanja so sestavili 
seznam prioritetnih del na področju infrastrukture v občini. Za predlog proračuna za leto 2011 
so imeli predlog za spremembo, ki so ga tudi posredovali ţupanu. Sicer pa menijo, da je ta 
dobro sestavljen in lahko gre v 2. branje.  
 
Katjuša Ţigon,  predsednica Odbora za druţbene dejavnosti, pove, da so tudi v tem odboru 
temeljito pregledali proračun. S področjem za druţbene dejavnosti, ki se nahaja na postavkah 
17, 18, 19 in 20 so zadovoljni in menijo da je dobro urejeno. Pri načrtovanju vsega potrebnega 
za leto 2011 pa jim je zmanjkalo 7.500 EUR. Ker sami niso uspeli dobiti ustrezne zamenjave 
sredstev, poziva Odbor za gospodarstvo in proračun, Odbor za okolje in prostor in ţupana, da 
jim pri razporeditvi le teh pomagajo oziroma svetujejo. 
 
 
Ţupan odredi odmor od 18:30 do 18:40. 
 
 
Ţupan odpre razpravo. 
 
 Viktor Trojer pove, da ima predlog občanke iz Renč. Nanaša se na zamenjavo 

primarnega vodovoda v Renčah in sicer od OŠ Renče do Arčoni št. 9. Tam so salonitne 
cevi, ki so v zadnjih letih ţe večkrat počile in se je to vedno le popravljalo. Meni, da bi 
bilo potrebno vodovod tam zamenjati, sredstva pa predlaga, da se vzame iz postavke 
13029002.  

 
 Radovan Rusjan ima v imenu Zdruţenja SKUPAJ pripombo na dopis Odbora za 

druţbene dejavnosti. Rešitev je morebiti v notranjih rezervah. Predlagajo tudi, da se 
organizira sestanek z ravnatelji obeh šol in se skupaj poišče kakšno rešitev. 

 
 Katjuša Ţigon pravi, da so na Odboru za druţbene dejavnosti sprejeli sklep, da se na 

naslednjo sejo povabi ravnatelja OŠ Renče in ravnateljico OŠ Šempeter. Skupaj naj bi 
preverili kaj občina šolam plačuje in poiskali kakšne morebitne rezerve. Meni pa, da 
nanje ne bi smeli izvajati kakršnegakoli pritiska, ker to vedno privede do neprijetnih 
situacij. 

 
 Vanda Oţbot vpraša zakaj se turistične takse, ki jo občina prejema, ne porabi za 

oglaševalne table. Zanima jo tudi zakaj se jo sploh porablja.  
o Meni, da je Občina Renče-Vogrsko upravičena do rente od onesnaţevanja okolja 

iz smetišča Stara Gora. Zato sprašuje čemu je treba predvideti toliko sredstev za 
sanacijo omenjenega smetišča. Pravi, da so meritve o onesnaţevanju bile 
izvedene in jih KS Vogrsko najbrţ ima.  

 



 

 Stran 5 od 7  

 Stanko Šemrl pove svoje mnenje glede določenih postavk v proračunu in pravi, da je le 
ta dovolj dobro sestavljen za 2. branje. 

 
 Karmen Furlan sprašuje ali si občina pri izbiri projektantov in izvajalcev na javnih 

razpisih, vedno pridobi vsaj tri ponudbe. Zanima jo ali se tiste, ki niso bili izbrani obvesti 
o tem, da niso izbrani in za kakšno ceno je bil izbran ponudnik.  

 
 Borut Kerševan meni, da je na postavki 5000 Reţijski obrat predvidenih premalo 

sredstev. Saj je višina ostala enaka kot lani, letos sta pa tam dva zaposlena.  
o Druga pripomba je v zvezi s teţavo vodotoka v Oševljeku, ki ob večjih nalivih na 

določenem mestu poplavlja. Predlaga, da se vzame sredstva iz postavke 
11002022 in se jih nameni sanaciji struge tega vodotoka. 

 
 Silvester Vončina pohvali izjavo predsednice Odbora za druţbene dejavnosti. Občina bo 

s strategijo oblikovanja proračuna za naslednja leta obdrţala nivo druţbenega in 
socialnega nivoja v okviru standarda, ki ga trenutno ima. Pospeševala bo investiranje v 
strukturno pomembne projekte v najširšem smislu. To pa tako, da bo multiplicirala 
sredstva, ki so trenutno na razpolago iz finančnih virov izven občine.  

 
 Aldo Mozetič pove, da so na Odboru za gospodarstvo pri obravnavi zadolţevanja za 

izvedbo investicij, ki so sofinancirana z EU sredstvi, prišli do zaključka, da je današnja 
situacija za te investicije ugodnejša, kot bi bila čez par let.  

 
Ţupan povzame razpravo in meni, da je zadolţevanje upravičeno, ker se bo sredstva iz 
zadolţevanja porabilo za investicije, ki so dolgoročna naloţba.  
 Obrazloţi projekte za obnovo vodovodov, ki ţe potekajo in tiste ki so v planu izvedbe v 

naslednjih letih.  
 Smetišče Stara Gora se bo delno gradila iz takse, delno pa iz občinskih sredstev. V 

zvezi z vračilom odškodnine prebivalcem Vogrskega pa pove, da je potrebno najprej 
dokazati škodo, ki je bila povzročena. Šele po tem se odškodnina izplačuje 
oškodovancem. Pri meritvah stopnje onesnaţenja pa so rezultati pokazali, da je vse v 
mejah normale. 

 Obrazloţi potek dogodkov v zvezi z obnovo sakralnih objektov v občini ter načrt za 
dokončno ureditev le-teh v prihodnosti.  

 Glede ponudb in pogodb pove, da smo proračunski zavezanci in smo z zakonom 
obvezani k javnemu naročanju. Izvajanje le-teh pa redno nadzirajo in kontrolirajo razne 
inšpekcije. 

 Višina sredstev iz naslova turistične takse, ki je vir prihodkov občinskega proračuna je 
bila v letu 2010 15.000 EUR. Ravno toliko se je za leto 2011 predvidelo za označevalne 
table na območju Občine Renče-Vogrsko. 

 Glede sanacije struge vodotokov pove, da so le-ti v lasti drţave in na to področje občina 
ne sme posegati. Občina se je obrnila na MOP s prošnjo, da bi ji posredovali plan dela 
na vodotokih, ki so na tem območju.  

 
Ţupan da na glasovanje Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2011 – 1. 
obravnava. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 11 
PROTI 0 
Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2011gre v drugo obravnavo. 
 
 
Ad. 6) Odlok o spremembi Odloka o omejitvah izgradnje in rekonstrukcije objektov 
namenjenih prenosu in distribuciji električne energije – 1. obravnava  
 
 



 

 Stran 6 od 7  

Borut Kerševan, predlagatelj Odloka, predstavi spremembo odloka in občinskemu svetu 
obrazloţi zakaj meni, da je ta sprememba potrebna. 
 
Ţupan pove, da so danes vsi svetniki dobili dopis, ki ga je Ministrstvo za gospodarstvo poslalo 
kot odgovor Mestni občini Nova Gorica, Občini Renče-Vogrsko pa v vednost. Pravi, da je v tem 
dopisu veliko stvari obrazloţenih in predlaga, da si ga vsi svetniki preberejo.  
 
Stanko Šemrl, predsednik Statutarno pravne komisije, pove, da je odlok v sestavi pravno 
gledano pravilno sestavljen in ne vidi nikakršnih ovir za njegovo sprejetje. Glede vsebine pa se 
zdi pomembno predvsem mnenje občanov, ki ţivijo tam, kjer naj bi daljnovod potekal. Ker tega 
mnenja ni bilo, Statutarno pravna komisija svetuje občinskemu svetu, da se tega odloka ne 
sprejme. 
 
Rajko Lasič, predsednik odbora za okolje in prostor, pravi, da so po obravnavi te spremembe 
odloka na Odboru za okolje in prostor bili ravno tako mnenja, da teh sprememb ni potrebno 
sprejeti. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali Borut Kerševan, Stanko Šemrl, Katjuša Ţigon, Silvester Vončina in 
Radovan Rusjan. 
 
Ţupan predlaga, da se za strokovno mnenje v zvezi s spreminjanjem odloka, zaprosi 
strokovnjaka s tega področja. Meni, da bi bil primeren za to odvetnik Gregor Hrvatin, ki je občino 
ţe zastopal v omenjeni zadevi in je bil izbran s strani civilne iniciative. Pove pa tudi, da če meni 
civilna iniciativa, da je kakšen drug odvetnik bolj primeren za to, naj ga predlaga. Ne ţeli 
namreč, da bi kasneje prišlo do kakršnih koli pripomb, o pristranskosti dajalca mnenja. 
 
Ţupan da na glasovanje Odlok o spremembi Odloka o omejitvah izgradnje in rekonstrukcije 
objektov namenjenih prenosu in distribuciji električne energije. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 14 
PROTI 0 
Odlok o spremembi Odloka o omejitvah izgradnje in rekonstrukcije objektov namenjenih 
prenosu in distribuciji električne energije gre v 2. obravnavo. 
 
 
Ad. 7) Obvezna razlaga prvega odstavka 4. člena Odloka o splošnih prostorskih 
ureditvenih pogojih za posege v prostor v Občini Nova Gorica za območje Občine Renče-
Vogrsko  
 
Negovan Boţič obrazloţi Obvezno razlago. 
 
Stanko Šemrl, predsednik Statutarno pravne komisije, pove, da se člani komisije z obvezno 
razlago strinjajo in predlagajo občinskemu svetu, da jo sprejme. 
 
Rajko Lasič, predsednik Odbora za okolje in prostor, pove, da predlagajo občinskemu svetu, da 
obvezno razlago sprejme. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali Borut Kerševan, Silvester Vončina, Stanko Šemrl, Vanda Oţbot in 
Negovan Boţič. 
 
Ţupan pove, da je bila takšna obvezna razlaga sprejeta po vseh občinah, da v tem primeru ne 
gre za spreminjanje odloka, temveč za njegovo razlago. 
 



 

 Stran 7 od 7  

Ţupan da na glasovanje Obvezno razlago prvega odstavka 4. člena Odloka o splošnih 
prostorskih ureditvenih pogojih za posege v prostor v Občini Nova Gorica za območje Občine 
Renče-Vogrsko. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 10 
PROTI 2 
Obvezna razlaga prvega odstavka 4. člena Odloka o splošnih prostorskih ureditvenih pogojih za 
posege v prostor v Občini Nova Gorica za območje Občine Renče-Vogrsko je sprejeta. 
 
 
Ţupan pove, da je na spletni strani objavljen razpis za Občinska priznanja, ki bo objavljen tudi v 
Uradnih objavah in ga bodo v februarju dobila vsa gospodinjstva v občini po pošti. Rok za 
oddajo predlogov za Občinska priznanja pa je 27. 02. 2011. 
 
Ţupan pove, da bo naslednja seja občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko 10. 03. 2011 ob 
17. uri. Datumi naslednjih sej pa so: 21. 04. - slavnostna seja, 12. 05., 23. 06. in 22. 09. 2011. 
Do konca leta 2011 sta predvideni še dve seji, datume pa se bo občinskemu svetu sporočilo 
naknadno. 
 
Silvester Vončina, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pove, da 
so danes na seji komisije obravnavali tudi kandidate za porotnike na Okroţnem sodišču v Novi 
Gorici. Dobili so 7 prijav kandidatov in so se odločili, da vseh 7 posredujejo v nadaljnjo 
obravnavo na Okroţno sodišče v Novo Gorico. Poimensko našteje vseh 7 kandidatov, ki so: 
Zdenko Zorn, Karmen Furlan, Marjo Rutar, Stanko Šemrl, Zoran Jovičević, Albinca Pisk in 
Tatjana Artiko. 
 
Ţupan se vsem prisotnim zahvali za sodelovanje in zaključi sejo. 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 20:45 uri. 
 
 
 
            Zapisala:  
Ana Jovanka Stojanovska l.r.                                                  

                                                                                                                                       Ţupan 
Aleš Bucik l.r. 

                                                                                                            


